
 

 

 

Goedenavond allemaal,  

 

Als burgers en initiatiefnemers zijn wij blij dat we de gelegenheid krijgen om op deze vergadering in 

te spreken.  

In uw bespreeknotitie die nu wordt behandeld komt de opwekking van duurzame energie op land ter 

sprake. Met name spoor 2 waarin u ingaat op initiatieven vanuit de kern, sluit prima aan op ons plan. 

Om minimaal Opperdoes als dorp energieneutraal te maken door het realiseren van een 

zonneweide.  

Aan de Nieuweweg in Opperdoes waar wij wonen, ligt een perceel landbouwgrond te koop wat 

moeilijk verkoopbaar blijkt te zijn.  

Het gaat om perceel 672 welke alleen bereikbaar is via perceel 278.  

Perceel 278 is 3 meter breed en voor agrarische voertuigen van de huidige tijd blijkt dit veel te smal 

en is dus voor bv combine’s niet te bereiken. Dit beperkt de mogelijkheid voor de landbouwers zeer. 

Het perceel heeft een grootte van ongeveer 2 ha.   

Daarnaast blijkt er in Opperdoes een overschot te ontstaan van landbouwgrond omdat het aantal 

landbouwers in de komende jaren sterk af zal nemen.  

Er is contact geweest met HVC en de Zonne coöperatie West-Friesland en zij zouden dit plan verder 

uit willen werken. Ook de dorpsraad is bij dit voorstel betrokken.  

De HVC heeft contact opgenomen met Liander en de realisering van een dergelijk project zou 

financieel haalbaar zijn.  

Daarnaast maken wij de opmerking dat ook de percelen O 806 (4.050 m2), O 296 (33.960 m2) 

O 351 (15.090 m2) te koop zijn. Deze percelen liggen ernaast en zouden mee worden 

genomen in het plan. Deze percelen hebben een omvang van ruim 5 ha.  

De opbrengst van de geproduceerde duurzame energie zal in eerste instantie geheel ten goede 

komen aan de eigen bevolking. De inwoners zullen in de gelegenheid worden gesteld op 

multifunctionele wijze aan dit plan deel te nemen. Hier moet u denken aan het uitgeven van 

obligaties, eerst voor eigen inwoners, om de zonneweide te realiseren.  

Bij overschot aan opbrengst zal gekeken worden naar participatie van omliggende dorpen.  

 

De uitvoering en realisering zal geheel in handen zijn van HVC en Zonne coöperatie West-Friesland. 

Hierbij zullen de inwoners nauw betrokken worden bij de invulling.  

De percelen liggen uitstekend gesitueerd voor een maximale zonne opbrengst. Wat betreft 

biodiversiteit wordt gedacht aan een wilde bloemen groei die aan de randen en onder en om de 

panelen kunnen worden gezaaid zodat bijen, vlinders en vogels hierin hun weg zullen vinden. Ideeën 

zijn er om, wat verder in het land ook is gerealiseerd, theeplanten te planten voor de opbrengst van 

eigen thee. Alle andere vormen van biodiversiteit worden nog onderzocht en staan we voor open.  



De percelen liggen achter woonhuizen en zijn niet echt zichtbaar vanaf de weg.  

De inwoners hebben er dus hun opbrengst van maar ze hebben er op geen enkele wijze last van. De 

panelen zullen zo worden geplaatst dat ze vanaf de weg niet of nauwelijks zijn te zien en passen dus 

prima in de landschappelijke inrichting.  

 

Mijn buurvrouw en ik bedanken u hartelijk voor deze gelegenheid en hopen dat u ons initiatief mee 

wilt nemen in uw besluitvorming om zonne-energie op te wekken op land.  

 

Namens de buurtbewoners Nieuweweg Zuid 

T. Groot  

D. Zwaan  

 

 

  

 


